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Abstract (en)
[origin: FR2782672A1] The box, comprising an open-topped base (1) and a hinged lid (2), has holders (10a, 10b) inside the lid for a calculator (9),
positioning it opposite windows in the lid so that its display screen/solar power panel and key pad are accessible when the lid is closed. The holders
can be of an elastic material to press the calculator against the lid surface, and the windows are of smaller dimensions than the calculator. Clips (14)
on the inside of the lid can be used to hold pens and pencils, and recessed upper edges (1c) on the base sides serve to support suspended file
hooks.

Abstract (fr)
La présente invention concerne une boîte, en particulier du type classeur ménager, comprenant un fond (1) ouvert dans sa partie supérieure et un
couvercle (2) articulé sur le fond (1). L'invention consiste ce que le couvercle (2) comporte au moins une fenêtre (8a, 8b) et des moyens de fixation
d'une machine à calculer (9) sous le couvercle en regard de ladite fenêtre (8a, 8b), au moins l'écran d'affichage (9a), et/ou un écran d'alimentation
solaire de la machine à calculer, et les touches d'actionnement (9b) de ladite machine à calculer (9) étant visibles et accessibles au travers de ladite
fenêtre (8a, 8b) depuis l'extérieur de la boîte. Application aux boites de classement. <IMAGE>
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